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Bakgrundsinformation 
 
Kursens namn: Yrkeskunnande, yrkesutbildning, skola och samhälle 
 
Termin:VT22 
 
Ladokkod: LL2290 
 
Kursansvarig: Maria Johansson 
 
Antal registrerade studenter: 38 
 
Antal studenter som besvarat den summativa kursvärderingen: 17 
 

Genomförande Sätt X 
 

Föregående kursrapport är kommuni-
cerad i samband med kursstart 
 

Första gången 
Kursen ges 

Tidig dialog om förväntningar på kur-
sen 
 

x 

Formativ kursvärdering 
 

x 

Summativ kursvärdering 
 

x 

Återkoppling till studenterna  x 
 
 
Utvärderingsformer 
 
Kursutvärderingen har skett kontinuerligt genom dialog med studenter. Det finns också en tydlig avsikt för 
studentinflytande genom en modell för studenternas medverkan och representation i programnämnd. 
 
Sammanfattning av studenternas kursvärderingar  
 
Kursen har utifrån studenternas synpunkter upplevts krävande men intressant. Den kritik som framförts rör 
framförallt en otydlighet på Canvas beträffande schema. Likaså har studenter önskat en tydligare beskriv-
ning av vad som förväntas i examinationer. 
 



Studenter har också framfört synpunkter på information om VFU.  
 
Sammanfattning av lärarlagets utvärdering 
 
 
I princip sammanfaller lärarlagets synpunkter med studenternas och de delar som pekats ut som förbätt-
ringsområden av studenter vill även lärarlaget utveckla. Lärarlaget också önskar att graderade betyg i 
gruppexaminationen tas bort. 
 
 
Analys 
 
Framgångsfaktorn är att kursen har varit intressant och inspirerande med innehåll som omfattar såväl yr-
keskunnande som yrkesutbildningens historia och normer i densamma samt konkreta övningslektioner. 
Bristerna som pekats ut kan ha med att göra att innehållet har varit omfattande och relationen mellan 
campuskurser och VFU för otydlig.  
 
Åtgärdsplan 
 
Schemat bör förändras och kommunikationen av detta förtydligas. Likaså bör examinationer bli tydligare 
och graderade betyg å gruppuppgift tas bort. 
 
Kommunikation om VFU tas upp med VFU-samordnare. 
 
 
Förslag till revidering av kursplan 
 
Förändring av betygsgrader på gruppuppgift.  
 
 
Exempel på synpunkter från summativ utvärdering 
. 

 
Hade önskat att planering och lektions förberedande hade legat först annars helt okej 
När man kunde knyta ihop säcken så var den bra! Men i början var det mycket som var nytt och 
där inte polletten trillade ner. 
 



 
Har lärt mig en hel del denna terminen, jag som aldrig har arbetetat i skolan tidigare känner att 
detta är verkligen nåt jag vill göra 
 
Det var en bra kurs där man får med sig historia och den svenska modellen av skolan 
 
De ämnen vi har haft föreläsningar i har varit mycket givande, men uppgifterna har varit svåra då 
de varit svåra att tolka. För mig var VFU'n en besvikelse då handledaren nyligen börjat jobba som 
lärare. VFU läraren inte tog sig tid. 
 

Vilka är kursens styrkor - motivera dina svar 

 
Man har fått tänka en hel del själv då uppgifterna har varit väldigt luddiga, känner att läshuvudet 
verkligen kommit igång 
Ett stort kunnande hos universitetslärarna. 
Lärarna som kommer från olika branscher 
Studie på eftermiddagar och kvällar har gett mig möjligheten att gå denna kurs. Hade den legat 
på dagtid hade jag sannolikt inte kunnat gå den då jag har hus, barn och lån och därför måste 
jobba samtidigt. 
 
 

Beskriv vad som fungerat mindre bra och föreslå ändringar15 svar 
Borde vara tydligare anvisningar på vad som ska göras och sen tänka på att alla är inte lärare se-
dan tidigare 
Informationen tillhörande kursen är rörig och svår att hitta. Föreslår en enklare och tydligare struk-
tur i Canvas portalen. Informationen inför kring VFU'n var ganska omfattande och presenterades 
muntligt av VFU-läraren. Föreslår att ett VFU dokument tas fram med all information samlad. Där-
efter kan ett möte hållas med dokumentet som utgångspunkt. 
Tycker att Canvas borde funka bättre 
 



 
 
ntressant belysning och fördjupning av kursämnen från kurslärarna. Diskussionerna i samband 
med föreläsningarna och seminarierna är mycket givande. 
Stor tillgänglighet och stöd 
Det har varit bra lärare och handledningen har varit bra. 
Eftersom jag inte har erfarenhet av skol-världen. Har uppgifterna varit svåra att förstå, inte förrän 
efter VFUn blev det tydligt. Samtidigt har det varit stressande att ha de skriftliga uppgifterna lig-
gandes under VFU-kursen. 
 
Föreläsningarna har gett mig mycket och att man kan ta del av PP även efteråt så man lätt kan gå 
tillbaka och läsa på. 
Bra föreläsningar där vi både fick utveckla vårt kritiska tänkande, ställa de "obekväma" frågorna 
till oss själva, och handfasta förslag på lektionsplanering osv. 
Intressanta och nyttiga kunskaper har förmedlats, bra med samtalen som varierats från helgrupp 
och i mindre grupper. Vore bra att få möjlighet att samla alla med liknande yrkesinriktning för att 
få prata om något ämne. 
 



 

 

 



 
 

 

Har du några förslag på ändringar i examinationsuppgifternas innehåll och form? 

svar 
Luddig beskrivning på vad det är ni vill ha in, gjort mitt bästa och tror och hoppas på att det var 
rätt 
Med tanke på att detta var vår första termin så är min känsla att dessa uppgifter var svåra. Förstår 
att lärarnas syfte var att få oss att tänka och reflektera själva, men som elev upplevs lätt uppgif-
terna som svåra då de lätt blir lite luddigt formulerade. 
Det gick många handledningstider på at förklara hur uppgifterna skulle se ut. De var något dåligt 
beskrivna i kursplanen. 
 
 

Har du några ytterligare kommentarer gällande kursen? Saknar du några frågor i ut-
värderingen? Saknar du några perspektiv i kursen? Har du förslag på hur vi kan göra 
kursen bättre? 



Tydligt uppstaplade datum så ingen missar något. Vill veta vart man hittar info om veckor till CSN. 
Önskar att vi fortsätter på kvällstid. Tror flest kan då. 
Nej 
Ändra inte tiden på kursen. 
 


